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Kövér László 
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés 
Helyben 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Varga Mihály Pénzügyminisztériumot vezető miniszterhez,

,,Mennyibe kerül az adófizetó'knek Németh Szilárd hobbija?" 

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Minden kormánypárti politikusnak megvan a maga kedvenc sportja. Németh Szilárdnak a
birkózás az. Nem véletlen, hogy Ó a Magyar Birkózó Szövetség (MBSZ) elnöke is. Az
általa alapított Magyar Birkózó Akadémia Alapítvány már kapott 2 milliárd forintot arra,
hogy felépítse Csepel keleti oldalára a Kozma István Birkózó Akadémiát. A projektj teljes
beruházása akár 4,5 milliárdba is belekerülhet az elnök egy korábbi nyilatkozata szerint. A
sportág egyik legnagyobbjáról, a modern birkózás egyik előfutáráról elnevezett Akadémia
alapkövét is Németh Szilárd tette le.

Az idei költségvetésben az látható, hogy 1003,5 millió forint, tehát újabb egy milliárd forint
jut mindennek a támogatására, Központi Birkózó Akadémia címen, a Nemzeti Fejlesztési
Minisztérium sorai között.

Hamarosan, Budapesten rendezik október 20. és 28. között a Birkózó világbajnokságot. Az
MBSZ mindent elkövet annak érdekében, hogy az esemény két kiemelt napján, 21-én és 27-
én teltház legyen a Papp László Sportarénában, ezért 60 darab 47 fős buszt küld
tagszervezetei számára, ezzel cirka háromezer nézővel emelve a létszámot. Az érintett
versenynapok során az egyesületek résztvevői számára ingyenes belépőt, szurkolói
csomagot és hidegcsomagos étkezést biztosítanak, derül ki a honlapján.

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat:
Összesen mennyi pénzt biztosít a kormány a Magyar Birkózó Szövetség 
támogatására? 
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. . . 
Összesen mennyi pénzt biztosít a kormány a Birkózó Akadémia 
megépítésére, támogatására? 
Kapott-e állami támogatást a Birkózó világbajnokság szervezésére az 
MBSZ, vagy bármely más szervezet? 
Mennyi be kerülnek a felkínált a rendezvényre szóló ingyenjegyek, az 
utaztatás, és az étkeztetés? 

Várom megtisztelő és teljes körű válaszát!

Budapest, 2018. október 18.


